


# PrioCHECK™ Neospora Internal Reference Serum/Milk


Catalog Number RNEO

Doc. Part No. 100019959 Pub. No. MAN0008613 Rev. B.0

For use with:

PrioCHECK™ Bovine Neospora Ab 2.0 Serum/Milk Kit (Cat. Nos. LSINE0A2, LSINE0A5)

 **WARNING!** Read the Safety Data Sheets (SDSs) and follow the handling instructions. Wear appropriate protective eyewear, clothing, and gloves. Safety Data Sheets (SDSs) are available from [thermofisher.com/support](http://thermofisher.com/support).

 **WARNING! POTENTIAL BIOHAZARD.** Read the biological hazard safety information at this product's page at [thermofisher.com](http://thermofisher.com). Wear appropriate protective eyewear, clothing, and gloves.

## Product description

Applied Biosystems™ PrioCHECK™ Neospora Internal Reference Serum/Milk is an antiserum of known status for use as an internal reference sample.

## Contents and storage

Component	Volume (100 tests)	Storage
Internal Reference Neo	500 µL	Below -16°C

## Guidelines for use

- We recommend storage of the internal reference in small aliquots to avoid more than 5 freeze-thaw cycles.
- For use with serum samples, test the reference **as a sample**.
- For use with individual milk samples, dilute the reference **1:20** in 2b - Milk Negative C. Neo reagent (provided in the PrioCHECK™ Bovine Neospora Ab 2.0 Serum/Milk Kit). Test the diluted reference **as a sample**.
- For use with **pools of milk** samples, dilute the reference **1:100** in 2b - Milk Negative C. Neo reagent (provided in the PrioCHECK™ Bovine Neospora Ab 2.0 Serum/Milk Kit). Test the diluted reference **as a sample**.
- Each laboratory must determine the frequency of use. We recommend, however, using an internal reference for each experiment.

## Documentation and support


### Customer and technical support

Technical support: visit [thermofisher.com/askaquestion](http://thermofisher.com/askaquestion)  
Visit [thermofisher.com/support](http://thermofisher.com/support) for the latest in services and support, including:

- Worldwide contact telephone numbers
- Order and web support
- User guides, manuals, and protocols
- Certificates of Analysis
- Safety Data Sheets (SDSs; also known as MSDSs)  
**NOTE:** For SDSs for reagents and chemicals from other manufacturers, contact the manufacturer.

### Limited product warranty

Life Technologies Corporation and/or its affiliate(s) warrant their products as set forth in the Life Technologies' General Terms and Conditions of Sale found on Life Technologies' website at [www.thermofisher.com/us/en/home/global/terms-and-conditions.html](http://www.thermofisher.com/us/en/home/global/terms-and-conditions.html). If you have any questions, please contact Life Technologies at [thermofisher.com/support](http://thermofisher.com/support).

 Prionics Lelystad B.V. | Platinestraat 33 | 8211 AR Lelystad | The Netherlands

The information in this guide is subject to change without notice.

**DISCLAIMER:** TO THE EXTENT ALLOWED BY LAW, LIFE TECHNOLOGIES AND/OR ITS AFFILIATE(S) WILL NOT BE LIABLE FOR SPECIAL, INCIDENTAL, INDIRECT, PUNITIVE, MULTIPLE, OR CONSEQUENTIAL DAMAGES IN CONNECTION WITH OR ARISING FROM THIS DOCUMENT, INCLUDING YOUR USE OF IT.

Revision history of Pub. No. MAN0008613 (English/French)

Revision	Date	Description
B.0	9 August 2017	Updated to the current document template, with associated updates to the warranty, trademarks, and logos.
A.0	14 April 2014	Baseline for revision history

**Limited Use Label License No. 473: Veterinary Diagnostic Assay.** The purchase of this product conveys to the purchaser the limited, non-transferable right to use the purchased amount of the product only to perform veterinary diagnostic services including reporting the results of such services for a fee, and internal research for the sole benefit of the purchaser. No right to resell, repackage, or distribute this product, or any of its components, is conveyed expressly, by implication, or by estoppel. For information on obtaining additional rights, please contact [outlicensing@lifetech.com](mailto:outlicensing@lifetech.com) or Out Licensing, Life Technologies, 5791 Van Allen Way, Carlsbad, California 92008.

©2017 Thermo Fisher Scientific Inc. All rights reserved. All trademarks are the property of Thermo Fisher Scientific and its subsidiaries unless otherwise specified.

## For Laboratory Use.

[thermofisher.com/support](http://thermofisher.com/support) | [thermofisher.com/askaquestion](http://thermofisher.com/askaquestion)

[thermofisher.com](http://thermofisher.com)

9 August 2017


# PrioCHECK™ Neospora Internal Reference Serum/Milk


Référence Catalogue RNEO

Partie N° 100019959 Pub. N° MAN0008613 Rév. B.0

Utilisable avec le kit suivant :

PrioCHECK™ Bovine Neospora Ab 2.0 Serum/Milk Kit (Réfs. LSINE0A2, LSINE0A5)

 **AVERTISSEMENT !** Lire les fiches de données de sécurité (FDS) et suivre les consignes de manipulation. Porter des lunettes de sécurité, des gants et des vêtements appropriés. Les fiches de données de sécurité (FDS) sont disponibles à l'adresse [thermofisher.com/support](http://thermofisher.com/support).

 **AVERTISSEMENT ! RISQUES BIOLOGIQUES POTENTIELS.** Lire les informations de sécurité relatives aux risques biologiques du produit disponibles sur [thermofisher.com](http://thermofisher.com). Porter des lunettes de sécurité, des gants et des vêtements appropriés.

## Informations sur le produit

Applied Biosystems™ PrioCHECK™ Neospora Internal Reference Serum/Milk est un antisérum à statut connu à utiliser comme référence interne.

## Composants et conservation

Réactif	Volume (100 tests)	Conservation
Internal Reference Neo	500 µL	En dessous de -16°C

## Mode d'utilisation conseillé

- Nous recommandons la conservation de la sentinelle en petits aliquots de façon à éviter plus de 5 cycles de congélation-décongélation.
- Pour une utilisation avec des échantillons de **sérum**, cette sentinelle est à utiliser **comme un échantillon**.
- Pour une utilisation avec des échantillons de **lait individuel**, diluer préalablement la sentinelle au **1:20** dans le réactif 2b - Milk Negative C. Neo (fourni dans le PrioCHECK™ Bovine Neospora Ab 2.0 Serum/Milk Kit). Tester la sentinelle diluée **comme un échantillon**.
- Pour une utilisation avec des échantillons de **mélange de lait**, diluer préalablement la sentinelle au **1:100** dans le réactif 2b - Milk Negative C. Neo (fourni dans le PrioCHECK™ Bovine Neospora Ab 2.0 Serum/Milk Kit). Tester la sentinelle diluée **comme un échantillon**.
- La fréquence d'utilisation est à déterminer par le laboratoire utilisateur. Nous recommandons néanmoins d'utiliser un traceur interne lors de chaque manipulation.

## Documentation et support

### Service clientèle et assistance technique

Support technique : rendez-vous sur [thermofisher.com/askaquestion](http://thermofisher.com/askaquestion)

Visiter [thermofisher.com/support](http://thermofisher.com/support) pour avoir accès aux dernières nouveautés relatives aux services et à l'assistance technique, notamment :

- Numéros de téléphone partout dans le monde
- Commande et Support web
- Guides de l'utilisateur, manuels et protocoles
- Certificats d'analyse
- Fiches de Données de Sécurité (FDS, également appelées FS (Fiches Signalétiques))

**Remarque :** Pour les FDS relatives aux réactifs et aux produits chimiques d'autres fabricants, contacter chaque fabricant.

### Garantie produit limitée

Life Technologies Corporation et ses filiales garantissent leurs produits selon les termes et conditions générales de ventes disponibles sur le site [www.thermofisher.com/us/en/home/global/terms-and-conditions](http://www.thermofisher.com/us/en/home/global/terms-and-conditions). Si vous avez des questions, vous pouvez prendre contact avec Life Technologies à l'adresse web suivante : [thermofisher.com/support](http://thermofisher.com/support).



Prionics Lelystad B.V. | Platinastraat 33 | 8211 AR Lelystad | The Netherlands

Les informations contenues dans ce guide sont susceptibles d'être modifiées sans préavis.

**CLAUSE DE NON-RESPONSABILITÉ :** DANS LA MESURE PERMISE PAR LA LOI, LIFE TECHNOLOGIES ET/OU SA OU SES FILIALE(S) NE SAURAIENT ÊTRE TENUES RESPONSABLES DE DOMMAGES SPÉCIAUX, ACCESSOIRES, INDIRECTS, PUNITIFS, MULTIPLES OU CONSÉCUTIFS LIÉS AU PRÉSENT DOCUMENT OU A SON USAGE OU EN RÉSULTANT.

Historique des révisions : Pub. N° MAN0008613 [anglais/français]

Révision	Date	Description
B.0	9 août. 17	Mise à jour sur le modèle du document en cours, avec mises à jour associées à la garantie, aux marques et aux logos.
A.0	14 avril 2014	Base de référence pour l'historique de révision

**Licence à Usage Limité N° 473 : Test de diagnostic vétérinaire.** L'achat de ce produit confère à l'acheteur le droit limité et incessible d'utiliser la quantité de produit achetée dans le seul but d'effectuer des services de diagnostic vétérinaire, ce qui inclut l'offre de rapports de diagnostic payants et la recherche interne au bénéfice exclusif de l'acheteur. Il ne confère aucun droit de revendre, reconditionner ou redistribuer ce produit, ou l'un quelconque de ses composants, que ce soit de manière expresse, implicite ou par préclusion. Pour plus d'informations sur l'obtention de droits supplémentaires, veuillez contacter [outlicensing@lifetech.com](mailto:outlicensing@lifetech.com) ou Out Licensing, Life Technologies, 5791 Van Allen Way, Carlsbad, California 92008.

©2017 Thermo Fisher Scientific Inc. Tous droits réservés. Toutes les marques sont la propriété de Thermo Fisher Scientific et de ses filiales, sauf indication contraire.

Pour usage en laboratoire.

[thermofisher.com/support](http://thermofisher.com/support) | [thermofisher.com/askaquestion](http://thermofisher.com/askaquestion)

[thermofisher.com](http://thermofisher.com)

9 août. 17